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ΘΕΜΑ: «Πρόστιμα ανεμβολίαστων πολιτών άνω των 60ετών» 

 

Όπως είναι γνωστό, τον Μάιο του 2023 ο Covid-19 έπαψε να αποτελεί πανδημία. 
Ο Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας ανακοίνωσε το τέλος της Πανδημίας έπειτα από την 
15η συνεδρίαση της επιτροπής έκτακτης ανάγκης των Διεθνών Υγειονομικών 
Κανονισμών η οποία έλαβε χώρα  στις 4-5-2023. 

Εν τούτοις κατά την διάρκεια της Πανδημίας δημιουργήθηκαν πολλά ζητήματα 
σχετικά με την επιβολή του υποχρεωτικού εμβολιασμού ατόμων άνω των 60 ετών. 

Πολλά επιστημονικές μελέτες οι οποίες παρουσιάστηκαν στην επιστημονική 
κοινότητα απέδειξαν ότι τα εμβόλια κατά του κορωνοιού σε πολλές περιπτώσεις 
αποδείχθηκαν ανεπαρκή σε ό,τι αφορά την προστασία των πολιτών από την νόσο αυτή. 
Είναι πασίδηλο πως σχεδόν όλοι οι συμπολίτες μας όντας πλήρως ή μερικώς  
εμβολιασμένοι νόσησαν ενώ άλλοι είχαν την ατυχία να καταλήξουν. Το εμβόλιο κατά του 
Covid 19 ήταν εμβόλιο νέας τεχνολογίας που οι κατασκευαστές του δεν έδιναν καμία 
εξασφάλιση και καμία εγγύηση για τυχόν σοβαρές παρενέργειες.   

 O τρόπος σκέψης την πλειοψηφίας των ανεμβολίαστων πολιτών στηρίχθηκε στο 
γεγονός ότι όλα τα εμβόλια είχαν εγκριθεί με την διαδικασία EUA,  δηλαδή «Emergency 
Use Authorisation»  «Έγκριση – Αδειοδότηση για Επείγουσα Χρήση». Αυτό όπως είναι 
λογικό,  σημαίνει ότι δεν είχε ακολουθηθεί η κανονική διαδικασία  αδειοδότησης,  λόγω 
των έκτακτων συνθηκών,   δηλαδή  δεν είχαν διενεργηθεί  όλες  οι προβλεπόμενες 
κλινικές δοκιμές, πριν τεθεί σε κυκλοφορία ένα φαρμακευτικό σκεύασμα. Άρα οι 
επιφυλάξεις των πολιτών προς την ασφάλεια του σκευάσματος του εμβολίου ήταν 
εύλογες. 
  Παρά το κύμα εμβολιασμών που είχε επικρατήσει παγκοσμίως, οι υψηλά 
εμβολιασμένες χώρες όπως το Ισραήλ βίωναν ένα νέο κύμα λοιμώξεων από τον COVID. 

Στις αρχές Ιουλίου 2021, το Υπουργείο Υγείας του Ισραήλ ανέφερε ότι η 
αποτελεσματικότητα του εμβολίου κατά της μόλυνσης  και της  συμπτωματικής νόσου 
είχε μειωθεί στο 64%.  
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Τρεις εβδομάδες αργότερα, αναθεωρημένες εκτιμήσεις έθεσαν το εμβόλιο της Pfizer σε 
μόλις 39% αποτελεσματικό  

(Πηγή https://www.bankingnews.gr/diethni/articles/673981/apokalypsi-kolafos-
gia-pfizer-apekrypse-dedomena-gia-tin-anosia-tou-emvoliou-kai-ta-megalytera-pososta-
sovaron-parenergeion). 

Χαρακτηριστική ήταν η  επιδημιολογική έκθεση του ΕΟΔΥ της 4ης Απριλίου 
2022,  ο αριθμός των ασθενών που  νοσηλεύονται  διασωληνωμένοι  είναι 365 εκ των 
οποίων  213 (58.36%) είναι ανεμβολίαστοι ή μερικώς 
εμβολιασμένοι και 152  (41.64%)  είναι πλήρως εμβολιασμένοι. 
Οι πλήρως εμβολιασμένοι ξεπερνούσαν το 40% των νοσηλευομένων στις ΜΕΘ.  

Τα παραπάνω στοιχεία διαψεύσαν τον υπουργό Υγείας Θάνο Πλεύρη ο οποίος 
στην Βουλή την ίδια ημέρα 4 Απριλίου 2022 τα αμφισβήτησε 
χαρακτηρίζοντας αλχημεία την «άποψη» – όπως την χαρακτήρισε- που έχει ακουστεί ότι 
το 40% των διασωληνωμένων στις ΜΕΘ είναι εμβολιασμένοι, υποστηρίζοντας το 
αντίθετο. Τα 2/3 των διασωληνωμένων είναι ανεμβολίαστοι είπε. 

Ενώ έρχονται σε αντίθεση τα όσα ειπώθηκαν από τον πρόεδρο του 
ΕΟΔΥ, Θεοκλή Ζαούτη ο  οποίος έχει  αναφέρει ‘’ότι αν υποθετικά είχε εμβολιαστεί το 
100% του πληθυσμού στην Ελλάδα, τότε όλα τα άτομα στις ΜΕΘ θα ήταν εμβολιασμένα. 

(Πηγή https://www.naftemporiki.gr/society/1316613/koronoios-anisychia-gia-tin-
afxisi-emvoliasmenon-stis-meth-pos-exigeitai-lathos-stoicheia-apo-th-plevri/) 

Συνεπώς μετά το πέρας της πανδημίας Covid 19 καταλήγουμε στο συμπέρασμα 
ότι τελικά οι εμβολιασμένοι νοσούσαν και μάλιστα σοβαρά. Οι πολίτες που 
εμβολιάστηκαν με το συγκεκριμένο σκεύασμα ήταν αποδέκτες μια ψευδούς εικόνας για 
την ασφάλεια και την αποτελεσματικότητα του. 
 

Ερωτώνται οι Αρμόδιοι Υπουργοί: 
 
1) Γιατί εξακολουθεί να υπάρχει το άρθρο 24 του ν. 4865/2021, στο οποίο 

προβλέπονται τα πρόστιμα των 50 και 100 ευρώ για τους μη εμβολιασμένους 
πολίτες άνω των 60 ετών; 

2) Το άρθρο μπορεί να είναι σε αναστολή από τον Απρίλιο του 2022, ωστόσο, το 
πρόστιμο συνεχίζει να υφίσταται ως χρέος στην Εφορία για χιλιάδες 
ανυποψίαστους ανεμβολίαστους πολίτες.  

3) Παρά την απόφαση του ΣΤΕ  που κρίνει πως η διάταξη αποτελεί συνταγματικά 

ανεκτό περιορισμό των ατομικών δικαιωμάτων των διαδίκων.  Στην Ελληνική έννομη 

τάξη γίνεται δεκτό ότι οι αποφάσεις των πολιτικών και διοικητικών Δικαστηρίων δεν 

έχουν το χαρακτήρα και την ισχύ νόμου συνεπώς δύναται η Βουλή ως ανώτατο 

όργανο νομοθετικής εξουσίας να καταργήσει το άρθρο αυτό και να εισάγει διάταξη 

που να συνάδει με το γράμμα και το πνεύμα του νόμου περί ισονομίας όλων των 

πολιτών. 

4) Τελικά η πανδημία θα φέρει εισόδημα στα άδεια ταμεία του Δημοσίου από 
ανεμβολίαστους άνω των 60 ετών και θα υπάρξει μία παγίωση φορολογίας για 
ανεμβολίαστους;  



5) Πρώτη προτεραιότητα στην νέα Βουλή για την επόμενη ηγεσία του Υπουργείου 
Υγείας θα πρέπει να είναι η κατάργηση του άρθρου 24  του ν.4865/2021. Tί θα 
πράξει το Υπουργείο σας για την διαγραφή των προστίμων αυτών; Σε ποιες 
ενέργειες έχετε προβεί για την διαγραφή των προστίμων αυτών και ποια τα τυχόν 
αποτελέσματα των ενεργειών αυτών εάν και εφόσον έχουν λάβει χώρα; 

6) Μέχρι στιγμής σε ποιο χρηματικό ποσό ανέρχονται τα εισπραχθέντα χρήματα από 
την επιβολή των προστίμων και πώς προτίθεστε να αποκαταστήσετε την 
πρωτοφανή αδικία την οποία υπέστησαν οι Έλληνες πολίτες άνω των 60 ετών; 

 
        Αθήνα, 24 Ιουλίου 2023 

         

Ο ερωτών Βουλευτής 

    

  

Βασίλειος Στίγκας-Πρόεδρος ΚΟ 

Σπαρτιάτες 

       Β’3 Νότιος Τομέας Αθηνών  

 

 




